
Besluitenlijst Commissievergadering Bestuur en middelen
Datum 27-11-2019
Tijd 19:30 - 21:35
Locatie Raadzaal
Voorzitter de heer J. Vissers
Leden commissie 
bestuur en middelen

SV:      
RO:      
CDA:    
D66: 
VVD:
PAL:  
LS:      

M. Graef, R. Coolen, S. van de Haterd
G. Teeuwen, C. Wetemans 
M. Schreurs, vacature
J. van Beek      
J. Vissers
H. Meewis
R. Verheul

Afwezigheid / vervanging Voorzitter de heer Linssen is verhinderd. Het 
voorzitterschap wordt vervuld door de heer J. Vissers.
De heer Wetemans (RO) wordt vervangen door de heer B. 
Hermans, de heer M. Schreurs (CDA) is afwezig en de heer 
B. Nijskens is geen lid meer van de commissie. Beiden 
worden niet vervangen deze vergadering. De heer van de 
Haterd woont deze commissie voor het eerst bij als lid, en 
wordt van harte welkom geheten.

Aanwezige 
portefeuillehouders

Mw. Schmalschläger en de heer Verlinden

Overige aanwezige 
raadsleden/commissieleden

Geen

Ambtelijke ondersteuning Mw. I. Kuijpers, t.a.v. van agendapunt 5
De heer T. Sampers en S. van Ham bij agendapunt 6a en 
6b 
Tevens aanwezig: Mw. I Hoogervorst, Mw C. Geraads en 
de heer E. Lucassen.  

Deelname derden Mw. Hoessen (RIEC), Mw M van den Beuken, Politie
Insprekers Geen
Publieke tribune --  personen
Commissiegriffier J. Lommen

1 Opening
De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur, heet iedereen van harte 
welkom en maakt melding van de afwezigheid en de vervanging zoals 
hierboven aangegeven.

2 Vaststellen agenda
De agenda wordt conform het voorliggende concept vastgesteld.

3 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering
Het verslag van de vergadering van de commissie van 23 oktober 2019 
wordt conform voorliggend concept vastgesteld.

4 Spreekrecht niet-commissieleden
Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt.

5 Presentatie en thema's
5.a Presentatie ondermijning

De beleidsmedewerker I. Kuijpers, M. Hoessen van het RIEC en M. van den 
Beuken van de politie geven elk een presentatie over ondermijning. Het 
betreft de aanpak, de gevolgen de resultaten, de doelen en de planning voor 
de komende jaren. Alle presentaties zijn bij de stukken gevoegd.
Het gaat vooral om bewustwording bij zowel organisaties, besturen en 
burgers en het anders kijken naar situaties. 

6 Raadsvoorstellen
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6.a Raadsvoorstel tot wijziging diverse belastingverordeningen
De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om het raadsvoorstel in 
de raadsvergadering van 10 december 2019 te bespreken.
Mw. Teeuwen heeft nog aanvullende opmerkingen ten aanzien van de 
gehanteerde rekentarieven. Deze zijn ongunstig voor de gemeente.  Zij zal 
hiertoe een afspraak maken met de ambtelijke organisatie (donderdag 5 
december 2019) om een voorzet te doen die wellicht nog kan worden 
meegenomen bij de besluitvorming in de raad. Er worden nog enkele 
technische vragen gesteld die ter vergadering worden beantwoord. De vraag 
met betrekking tot groene leges is nog in onderzoek. Er is landelijk nog 
onduidelijkheid en verdeeldheid. Er wordt nog gewacht totdat die 
duidelijkheid er is. 
De BsGW heeft offerte uitgebracht over de aanpak van de implementatie van 
de wijziging grondslag bij waardebepaling onroerend goed. Dit project loopt.
De brief van de heer Janssen, beheerder van de Bombardon en 
Baexheimerhof, die bij de stukken van de begrotingsvergadering zat over de 
motie Omtzigt  is nog in behandeling. (Het betreft behandeling van 
accommodatie als woning i.p.v. niet-woning). De materie is blijkbaar zo 
complex dat de heer Omtzigt, lid 2e Kamer, zelf vragen heeft gesteld over de 
uitvoering van de motie. Zodra er meer duidelijkheid is wordt de raad weer 
geïnformeerd. 

6.b. Raadsvoorstel verwerking septembercirculaire 2019, inclusief 
begrotingswijziging
De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de 
raadsvergadering van 10 december 2019 conform het raadsvoorstel te 
besluiten. Wat de commissie betreft zou dat zonder raadsberaadslagingen 
kunnen.
Er zijn geen vragen of opmerkingen vanuit de commissie over dit 
raadsvoorstel. 

6.c Raadsvoorstel tot wijziging Gemeenschappelijke Regeling  BsGW
De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de 
raadsvergadering van 10 december 2019 conform het raadsvoorstel te 
besluiten. Wat de commissie betreft zou dat zonder raadsberaadslagingen 
kunnen.
Het betreft een juridisch/technische wijziging, zonder financiële gevolgen of 
gevolgen voor de zeggenschap van de gemeente(raad).

6.d Raadsvoorstel (her)benoeming leden Rekenkamer Leudal
De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de 
raadsvergadering van 10 december 2019 conform het raadsvoorstel te 
besluiten. Wat de commissie betreft zou dat zonder raadsberaadslagingen 
kunnen.
De heer van Beek vraagt naar de termijn, de wettelijke termijn bedraagt 6 
jaar. Daarnaast vraagt hij naar de samenwerking tussen rekenkamers. 
Geantwoord wordt dat er op diverse fronten wordt samengewerkt, en dat 
ook kennis wordt genomen van onderzoeken elders. De Limburgse 
rekenkamers zijn verenigd in een platform bestaande uit secretarissen en 
(externe) leden van rekenkamers. Aan dit overleg doen 22 van de 31 
Limburgse gemeentelijke rekenkamers mee. 
De heer Hermans vraagt of er ook extern gezocht is naar nieuwe leden. 
Tijdens de presidium overleggen over de rekenkamer, mede op de 
voorbereiding op dit raadsvoorstel is dit echter niet besproken, en het is 
daarom thans niet meer aan de orde. 

6.e Raadsvoorstel tot vaststelling verordening functioneringsgesprekken 
burgemeester
De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de 
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raadsvergadering van 10 december 2019 conform het raadsvoorstel te 
besluiten. Wat de commissie betreft zou dat zonder raadsberaadslagingen 
kunnen.
De heer van Beek vraagt naar de frequentie van de 
functioneringsgesprekken. Zou dit niet jaarlijks moeten. In het presidium is 
afgesproken dat het eerstvolgende gesprek in 2020 wordt gevoerd, dus één 
jaar na de benoeming van de burgemeester. Daarna wordt een frequentie 
van 1 keer in de 2 jaar voldoende geacht.

7 Vanuit de raad ingekomen stukken
Er zijn geen brieven doorgezonden voor deze vergadering.

8 Aan de commissie gerichte stukken
Er zijn geen ingekomen stukken voor deze vergadering.

9 Stand van Zaken organisatieontwikkeling
Er zijn geen ontwikkelingen te melden voor deze vergadering.

10 Langetermijnkalender
Het vastgoedbeleid komt pas in april 2020 aan de orde omdat het een 
ingewikkelde materie is, met veel raakvlakken op andere terreinen.

11 Openstaande actiepunten
Geen

12 Mededelingen en Rondvraag
Er is niets voor de ronvraag

13 Sluiting
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering 
om 21:35 uur. De volgende vergadering is gepland op  29 januari 2020


